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MY FAVORITE TOP MODELS:
TWENTY YEARS OF FINE ART NUDE 

PHOTOGRAPHY

n	 “Twenty years of Fine Art Nude Photography, 13 of my most beautiful models, 288 pages bulging with hand-chosen, previous-
ly unpublished photographs; this anniversary collection pays homage to my favourite models, presenting unique and extensive 
portfolios of each and every girl. I must confess it also includes some rather cheeky angles and views, but then a top favourite 
model has, and is, much more than just a beautiful, sexy body. See for yourself how each of these girls has their own inimitable 
charm and character. I also want the reader’s eyes to glow with delight, so why not join me on this special magical mystery tour of 
the erotic kind? I adore the beauty of the female body, and see myself as an eternal seeker. Here you can let your imagination run 
wild, and enjoy the fruits of my labour …“ – Stefan Soell

n	 Stefan Soell began to take photos at the age of 15, and soon landscape and portrait photography had become his favourite sub-
ject. In addition to his astonishing talent at choosing the ideal background and selecting key details, he also has the rare knack 
of capturing ideal lighting conditions. Stefan Soell is one of the few photographers capable of exploiting the full potential of his 
models to capture every aspect of their beauty.

n	 “Zwanzig Jahre Fine Art Nude Photography, 13 meiner schönsten Models, 288 Seiten prall gefüllt mit handselektierten, bisher 
unveröffentlichten Fotografien; dieser Jubiläumsband ist eine Hommage an meine Lieblingsmodels und präsentiert jedes Girl 
in einem eigenen, umfangreichen Portfolio. Ja, ich gestehe, es gibt auch viele ziemlich freche Einblicke, aber ein “Top Favourite 
Model“ ist mehr als ein wunderschöner sexy Körper. Schauen Sie selbst: jedes dieser Girls hat seinen eigenen, unverwechselbaren 
Charm und Charakter. Und ich möchte, dass die Augen des Betrachters glühen, kommen Sie also mit auf diese besondere “Magi-
cal Mystery Tour“ in Sachen Erotik. Ich verehre die Schönheit des weiblichen Körpers und sehe mich als ewig Suchender. Lassen 
Sie Ihrer Fantasie freien Lauf und geniessen Sie die Früchte meiner Arbeit …“ – Stefan Soell

n	 Der deutsche Fotograf Stefan Soell begann bereits mit 15 Jahren zu fotografieren, und bald wurden Landschafts- und 
Portraitaufnahmen zu seiner Lieblingsbeschäftigung. Neben seiner erstaunlichen Gabe, den idealen Hintergrund 
und die perfekte Ausstattung zu wählen, gelingt ihm der präzise Einsatz der Lichtverhältnisse fulminant. Stefan Söll 
zählt zu den wenigen Fotografen, die in der Lage sind, das volle Potential seiner Models umzusetzen, jede Nuance  
ihrer Schönheit festzuhalten.
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